

INFOTECH 22-14

Bride de 34mm



Chers clients,

Des cartographies moteur sont désormais disponibles pour l'utilisation de la bride de 34mm (non homologuée FIA) avec les essences suivantes uniquement :

- ETS TBX7
- P1 XR5 Evo2

Ces cartographies sont disponibles à partir du projet Sysma 33_22S41 sous les noms suivants :

- C3R5_142222_**NO_FIA**_ETS_TBX7_**34MM**_xxxxxxxxxxxxxxxxx.TAB
- C3R5_142222_**NO_FIA**_P1_XR5_EVO2_**34MM**_xxxxxxxxxxxxxxxxx.TAB

Le gain est d'environ 30ch entre 5500 et 7250 tr/min par rapport à la bride de 32mm (à iso essence).

Avec cette bride, la consommation d'essence est augmentée d'environ 10% / à la bride de 32mm.

Vous pouvez la commander auprès de RacingShop sous la référence 904864328B au prix de 499€ HT.

L'équipe d'assistance technique

INFOTECH22-14

34mm restrictor



Dear customers,

Engine maps suitable for a 34mm restrictor (not FIA compliant) are now available for the following fuels only:

- ETS TBX7
- P1 XR5 Evo2

These maps are available from the Sysma project 33_22S41 under the following names:

- C3R5_142222_NO_FIA_ETS_TBX7_34MM_XXXXXXXXXXXXXXX.TAB
- C3R5_142222_NO_FIA_P1_XR5_EVO2_34MM_XXXXXXXXXXXXXXX.TAB

The power gain is around 30hp between 5500 and 7250 rpm compared to the 32mm restrictor (and with same fuel).

With this restrictor, the fuel consumption is increased by around 10% compared to the 32mm restrictor.

You can order the 34mm restrictor at RacingShop under the reference 904864328B at a price of 499€ ex VAT.

The technical support team

CONTACTS

Damien ARBONNIER

4WD Technical advisor

@ damien.arbonnier@stellantis.com
: +33 6 74 56 77 86

Cyril DUPUY

Technical advisor

@ cyril.dupuy@stellantis.com
: +33 6 76 86 71 50

Yann CHALMETON

Technical support manager

@ yann.chalmeton@stellantis.com
: +33 6 31 83 00 89

Technical Support

@ techsupport.racingshop@stellantis.com
+33 1 30 11 26 77